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Anteckningar 

NÄRVARANDE 

Andreas Lökholm, ordförande,  
Sofia Grebner, vice ordförande, Mölndal 
Anders Hedman, Ale 
Stefan Hagebring, Alingsås 
Jamileh Mobaser, Göteborg 
Hans Frimanson, Härryda 
Sofia Schubert, Kungälv 
Monika Nilsson, Lerum 
Yvonne Jansson-Sandberg, Lilla Edet 
Kristin Spolander, Stenungsund 
Sandra Tedenby, Stenungsund 
Anna-Maria Olausson, Tjörn 
Brita Malmcrona, Öckerö 
Marie Egerstad, Göteborgsregionen 
Linda Andersson, Göteborgsregionen 
Fredric Alvstrand, Göteborgsregionen 
Ulrika Krabbe, Göteborgsregionen 
Lars Jerkeman, Göteborgsregionen 
 
Deltog ej 
Frida Svärd, Kungsbacka 
Lena Almqvist, Partille 
 

1. Utbudsplanering, beslut/information 
• Augustistart 2024 

Utbudsplaneringsgruppen planerar för fullt kring augustistarten.  
I dagsläget har man ett utbud på drygt 1 300 platser, men allt är avhängigt på 
hur statsbidraget kommer att landa. Beslut kring augustistart tas senast 13 
februari, vilket innebär att ett förslag till beslut kommer att skickas ut via e-
post och ett formellt beslut tas på kommande möte.  
 
I augustistarten kommer alla vuxmallar att läggas in direkt i systemet 
PLUTO. GR kommer att hålla utbildning i hur PLUTO fungerar och inbjudan 
till detta har skickats ut.  

 

2. Ekonomi, beslut/information 
• Statsbidrag 2024 

- Extra ansökan 
Ett extra anslag på 950 miljoner kronor i statsbidrag har aviserats och 
ansökan till detta öppnar den 1 februari. Beslut på utdelning kommer att 
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ske löpande och GR är förberedda för att skicka in sin ansökan den 1 
februari. För GRs del handlar det om 876 årstudieplatser extra,  
ca 51 miljoner, vilket innebär 5,37% av det totala anslaget.  
Främst ligger ansökan för GR inom de områden vi tidigare inte fått full 
utdelning för. Finns ett stort behov vad gäller äldreomsorgslyftet (se 
punkt nedan) och här söker vi för de platser som har aviserats.  
I och med ett ökat anslag och fler utbildningsplatser behöver också 
medfinansen ses över.  
 
Ur diskussion 

- Hur ser det ut med medfinansen 
- Som det ser ut i dagsläget, saknas det något, men det borde inte vara 

omöjligt att lösa.  
 
• Äldreomsorgslyftet 

- 576 årstudieplatser á 800 poäng (buss 500 poäng) söks för 2024.  
Befintligt överhäng ligger på 106 årstudieplatser, men övriga 406 platser 
planeras som nystarter.  Beräknat statsbidrag för dessa platser hamnar 
på 24,8 miljoner vilket innebär att alla aviserade platser kan starta.  
 

• Statsbidrag för företagsetableringar 
- Ett nytt statsbidrag att söka för kommunala huvudmän inom komvux. 

Det här statsbidraget ställer inga krav på samverkan mellan kommuner. 
Bidraget är tänkt att användas inom yrkesinriktad utbildning inom 
komvux för de kompetenser som efterfrågas vid större 
företagsetableringar och expansioner.  
 
Ansökan är öppen 15 februari – 15 mars. 125 miljoner finns att söka för 
2024. Bidraget har inget krav på medfinans.  
 
Bilder bifogas 

3. Information/diskussion  
• Gemensamt IT-system 

Diskuterades kring följande frågor: 
- Uppstartsmöten 

Uppstartsmöten är igång och de flesta kommuner har redan haft sina. 
- Avtalsfrågor 

PUB-avtalen krånglade tidigare, men det har löst sig. En 
integrationsbilaga följde med i grundavtalet. Den visade sig vara 
inaktuell, men detta har Tieto koll på. 
 
Ur diskussion: 

- Hur går det med frågan om att kunna se och ta del av övriga 
kommuners system 

- Det håller man på att lösa.  
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- Vilka flöden är det man tittar på.  
- Detta har man inte fått ta del av ännu. Men det är påtalat att 

det saknas vissa skall-krav 
 

- Filspecifikation från Tieto för data från GotIt 
Den filspecifikation som skickats ut, behöver skyndsamt hanteras. Varje 
kommun kan begära ut den information från GotIt som efterfrågas.  
 
Ur diskussion 

- Vilka plattformar är idag involverade i det här arbetet 
- Inte fler än de noder som idag hanterar frågor tillsammans 

med Tieto 
- Finns många frågetecken från It-delarna i kommunerna. 

Kanske behövs en projektledargrupp som kan hålla i detta. 
- I nodgrupperna kör man Teamsmöte. Tydligt är att man har 

olika syn på frågorna både i kommunerna och på Tieto. 
- Bra med Teamsmöte, där man kan spara alla chattar och 

information som delas.  
- Finns en Teams-plattform hos Tieto, är det något man kan få 

tillgång till 
- GR lyssnar in vilka behov som finns från Tieto och återkopplar.  
 

− Erbjudande om förstudie inför avveckling verksamhetssystem (GotIt) 
GotIt har skickat ut ett erbjudande om en förstudie avseende hjälp inför 
den avveckling som är på gång vad gäller befintligt verksamhetssystem.  
 
Ur diskussion 

- Har någon kommun haft jurist som tittat på detta 
- En offert kan man alltid ta in. Då kan man se vad det är de 

erbjuder 
- Detta har erbjudits grundskola/gymnasieskola vid tidigare 

tillfälle. Handlar om specifika uppgifter för att komma igång 
med ett nytt system. När fler kommuner accepterade gick priset 
ner 

 
Kommunerna får i uppdrag att så snart som möjligt; 

- Begära in en offert, avseende GotIts erbjudande om förstudie, 
senast 9 februari 

- Be om datauttag från GotIt enligt excelfilen  
”Filspecifikation Vux v2 för GotIt” 

 
Bilder bifogas 
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• Samverkansavtal – uppdatering 
Avtalet har skickats ut till kommunerna för hantering och för de kommuner 
som inte skickat in ännu, tar nämnderna beslut inom kort.  
 
Arbetsgruppen som arbetar med tillämpning av det nya samverkansavtalet 
har haft ett första möte där fokus legat på kommunala utbildningar och 
utbudsplanering. Finns många aspekter att ta hänsyn till i en framtida 
utbudsplanering;  
- Finansiering av omställningsutbildningar 
- Urval av utbildningar 
- Kvalitet 
- Skolverkets regionala planeringsunderlag 
- Placering och antal starter/år 
- Regionalt frisök och ekonomi 
- Söks alla sammanhållna utbildningarna via GRvux.se? 
 
Utbudsplaneringsgruppen, Vuxenutbildningsnätverket och noderna kommer 
alla att ha uppdrag i kommande utbudsplanering. 
 

• Yrkesvuxutredningen 
Informerades kort om vad som händer i Yrkesvuxutredningen.  
 
15 februari lämnas utredningens betänkande in till ansvarig minister, och 
förväntas därefter att skickas ut på remiss. ViS är en av remissinstanserna 
och SKR har en stöttande roll. Även om man inte har utsetts till 
remissinstans, är det fritt för alla kommuner att lämna remissvar. 
 
Förslagen föreslås att träda i kraft 2026.  
 
Bilder bifogas 
 

• Framtida rekrytering 
En kort återblick på ”Huvudmannarapporten” som föredrogs för nätverket i 
december.  
Hur ser söktrycket ut? Ser man någon förändring? Sökperioden för 
januaristart är inte stängd ännu, men man kan se att det eventuellt kan vara 
en liten förändring på de siffror som går att få fram.  
På februarimötet presenteras en slutavstämning av januaristarten.  
 
Ur diskussion 
- Göteborg har i samarbete med socialtjänsten fångat upp ett antal 

individer som ligger utanför arbetsmarknad och som behöver 
utbildning. Detta har gett bra resultat.  
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• Validering – hur går vi vidare 
Arbetsutskottet fick på föregående möte i uppdrag att se över hur man kan 
komma vidare i frågan kring samsyn i valideringsuppdraget.  
Förslag är att man tillsätter en arbetsgrupp som tar sig an frågan och ett 
förslag till uppdrag för sådan grupp har skickats ut till nätverket. 
 
Efter diskussion kom nätverket fram till att det inte fanns intresse av att 
starta upp sådan arbetsgrupp. 
 
Nätverket har sedan tidigare ett uppdrag att se över texter kring validering på 
respektive hemsida.  
 
Ur diskussion 
- Saknas samstämmighet och texter som läggs ut är inte helt tydliga 
- Känns oklart vad som ska finnas med på hemsidan 
- Första steget måste ändå vara att möta en vägledare 
- Finns mycket och bra material på Skolverket att ta del av. Kan man inte 

utgå från det i kommunerna.  
- Processen i sig får man kanske komma tillbaka till 
- Vi tolkar på olika sätt, här finns ingen röd tråd 
- Förväntan från mottagande kommun kan skilja sig från den 

kartläggning som hemkommun ser som aktuell 
- GR har ett fungerande system vad gäller validering. Skolverkets 

material är mer riktat mot kommuner som har någon validering 
- Sen 2000 har det varit 6 nationella utredningar kring validering 

 
Frågan bordläggs och tas tillbaka till arbetsutskottet för fortsatt hantering.  

 
• Anvisningar från arbetsförmedlingen 

Arbetsförmedlingen har fått i uppdrag att anvisa betydligt fler individer att 
söka till reguljär utbildning samtidigt som det ges ökade möjligheter att 
studera med aktivitetsstöd.  
 
Hur ser det ut i kommunerna med detta? Har man dialog med 
Arbetsförmedlingen eller söker eleverna själva? Vet man vilka elever som blir 
anvisade och kan man se hur de går för dem? 
Frågan har varit upp i AME-nätverket som gärna tar inspel från 
Vuxenutbildningsnätverket. 
 
Efter diskussion framkom att det ser olika ut i kommunerna. I vissa 
kommuner är AF med hela vägen och i andra läggs ansvaret över på individ.  

 
• Vuxenutbildningsnätverkets möten under 2024 

På föregående möte lyftes frågan kring möjligheten att ha fler av nätverkets 
möten digitala under 2024. Arbetsutskottet tog frågan och man kom fram till 
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att vårens möte ligger kvar som fysiska, men att man till hösten ser över 
möjligheten att lägga några möten digitala.  

4. Ventilen 
• Introduktion för nya medlemmar i nätverket 

GR kommer att planera för nya introduktionsmöten. Både till nya ledamöter i 
Vuxenutbildningsnätverket och övriga i kommunerna som kan vara i behov 
av detta.  
Vid intresse hör av er till marie.egerstad@goteborgsregionen.se  
 

• Språkstödsgruppen 
Språkstödsgruppen saknar en ordförande när man nu har startat upp igen 
och ser att det finns viktiga frågor att diskutera. Ordinarie ordförande är för 
tillfället ledig. 
 
Nätverket enades om att man i gruppen själva får utse en ordförande för 
kommande möte fram till dess ordinarie är tillbaka.  
 
 

 
Antecknat av: 
Linda Andersson 
Göteborgsregionen 
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